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SJÆLLANDS ODDE BÅDELAUG 

Generalforsamling d. 23-4 2023. 
 

Deltagere: 
 Formand Irwing Astrup Seeger 

 Næstformand Uno Kaj Larsson 
 Kasserer Poul Hansen 

 Indkøbschef Henrik Seifert Larsen 
 Sekretær Karsten L. G. Pantmann 

 Medlemmer 25. 
 

 

Referat: 
1. Valg af ordstyrer. 

Per Madsen, byder velkommen. 
 

2. Formandens beretning. 
Bestyrelsen er aldrende og det kræver yngre kræfter der træder 

til i bestyrelsen. Bestyrelsesarbejdet er ikke det det store, vi har 
holdt 5 møder i løbet af året. 

Pinseturen gik til Lynæs i fantastisk vejr, jeg var ikke selv med, 
men har hørt at turen gik fint og der var meget socialt 

sammenværd. 
Sensommerturen gik til Mølleå, hvor vi sejlede med Prins 

Christian fra Mølleå over Lyngby sø og til Nybro Kro hvor vi 
spiste en frokost.  

Sammenskuds spisning var en succes, og det vil vi gentage i det 

kommende år. 
Vi har haft et møde med Mikkel Henriksen (Formand 

Havnerådet) og Hanne Caldron. (Næstformand Byrådet), vi var 
lidt uforstående over for opsigelsen af vores lagerrum, referatet 

kan læses på hjemmesiden. 
Poul har været til bruger rådsmøde i auktionshallen, som 

stedfortræder for formanden, som var i borgerlig ombud. 
Henrik Seifert deltog i Willemoes dag i stedet for formanden, 

hvor han deltog i gudstjeneste i minde om slaget ve Sjællands 
Odde, hvor søhelten Peter Willemoes omkom, dernæst indtog 

han Gule ærter, kaffe og æbleskiver på Center for Våben.  
Vi har fået en større stander der passer til flagstangen. Jeg 

henstiller til at man hjælper med at fylde op i køleskabene. 
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3. Kassereren aflægger regnskab (revideret). 
Der har været en nedgang i indtægter på ca. 10.000kr. det 

kommer fortrinsvis fra nedgang i salg af øl og vand. 
Spørgsmål: 

Hvad gemmer sig bag diverse udgifter?  
Svar: 

Det dækker over indkøb af forbrugsvarer til foreningen så som 
øl, vand og spiritus. 

Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen. 

 
4. Behandling af indkomne forslag. 

• Rygeforbud indendørs i Bådelauget (Anonymt) 
Begrundelse:  

Der er i dag ikke mange af foreningens medlemmer der ryger, 
og for at alle kan komme i Bådelauget og ikke føle sig generet 

af røg, foreslås det at der ikke ryges indendørs i Bådelauget. 
 

Forslaget blev vedtaget ved afstemning med 13 for, 10 imod og 
7 undlod at stemme. 

 
5. Fastlæggelse af kontingent. 

Ingen ændringer. 
 

6. Vedtægtsændringer. 

Ingen Ændringer. 
 

7. Valg af bestyrelse. 
Afgående fra bestyrelsen Kaj Uno Larsson og Poul Hansen. 

Så der skal findes 2 nye. 
Opstillede under generalforsamlingen er Jørgen Poulsen og Per 

Madsen. Begge blev valgt ind i bestyrelsen 
 

8. Valg af suppleanter. 
Ud gik Sten Fürsting. 

Opstillede undergeneralforsamlingen var Uno Larsson 
Uno blev valgt som suppleant. 

 
9. Valg af revisor. 

Frede Jensen fortsætter som revisor 
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10. Eventuelt. 
De vedtægtsændringer der er vedtaget er ikke indført i 

vedtægterne. 
Bestyrelsen indfører ændringerne i vedtægterne.  

Det foreslås at der sættes et ly op til rygerne, paraplyer var et 
forslag til løsning. 

Der var indvendinger mod gratis kaffe i foreningen. 
 

Formanden afsluttede generalforsamlingen med en sammenligning af 

rygning i almindelighed i samfundet og at det ikke er et problem i 

samfundet med rygeforbud. I Bådelaugets lokale skal de få ikke 

ødelægge det for de fleste. 

 

 

 
 

Sjællands Odde d.23 april 2023 
Bestyrelsen 

Sjællands Odde Bådelaug  


